



Индивидуальный предприниматель Романенков Антон Сергеевич Российская Федерация 215500 Смоленская область, г. Сафоново, ул. Коммунистическая 2-1, ИНН 672600933042
ОГРНИП 310672604700012, Р/С 40802810795020110231, К/С 30101810945250000297,
в Ф-л Центральный ПАО Банка «ФК Открытие» г. Москва БИК 044525297,
тел. +7 (919) 041-00-40 Email: romanenkov-anton@mail.ru
Individual entrepreneur Romanenkov Anton Sergeevich Russian Federation 215500 Smolensk region, Safonovo, st. Communist 2-1, TIN 672600933042 OGRNIP 310672604700012, P/S
40802810795020110231, C/S 30101810945250000297,
in the Branch of the Central PJSC Bank FC Otkritie, Moscow, BIK 044525297.
tel. +7 (919) 041-00-40 Email: romanenkov-anton@mail.ru

№	Наименование Name	Влажность Humidity	Толщина Thickness	Ширина раскрытия Opening width	Длина Length	Цена Price
1	Сухая не обрезная березовая доска МИКС	8-10 %	24 мм	от 110мм	1,1м-1.6м-2,10 м,-2,6м,-3,0 м	догово рная
1	Dry unedged birch board MIX	8-10 %	24 mm	From 110mm	1.1m-1.6m-2.10m,-2.6m,-3.0m	догово рная

Измеряется каждая доска отдельно. Место замера указано прямой линией и рядом указана ширина доски. Замер делается посередине доски, от коры до коры.

Доска отпускается кратно пакета, в упаковочном листе к каждому пакету указывается количество досок их кубатура и общая кубатура пакета.

Сухие доски в пакете упакованы в пластиковую пленку, пакет обмотан стрейч-пленкой и перетянут пластиковыми стяжками. Размер пакета: ширина 110 см, высота 125 см, без подставок, 40 рядов доски, размер прокладки 18-24 один или два ряда прокладок.

Объемы согласовываются, возможны изменения. Оплата производится по безналичному расчету, с ЕГАИС без НДС.

Each board is measured separately. The place of measurement is indicated by a straight line and next to it is the width of the board. The measurement is taken in the middle of the board in the narrowest place, from bark to bark. The result is rounded down (example 27.7mm by 27mm, etc.)

The board is released in multiples of the package, the packing list for each package indicates the number of boards, their cubic capacity and the total cubic capacity of the package.

Dry boards in a bag are packed in a plastic film, the bag is wrapped with a stretch film and tied with plastic ties. Package size: width 110 cm, height 125 cm, without stands, 40 rows of board, pad size 18-24 one or two rows of pads.

Volumes are agreed, changes are possible. Payment is made by bank transfer, with EGAIS without VAT.

С Уважением!
Sincerely!

Антон Романенков
Anton Romanenkov







